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Dulk den, Peter

Van: Hoteloverleg Graafschap Midden <hogmachterhoek@gmail.com>

Verzonden: maandag 21 november 2016 17:23

Aan: Dulk den, Peter

CC: anne-marie@stadshoteldegraafschap.nl; ben@deroodeleeuw.com; 

info@ruimzicht.com; mark@dekruisberg.nl; Elisabeth de van der Schueren; 

Havezathe Carpe Diem; Kees Hensen; Liesbeth Bakker; Sanne Andela; Wendy 

Timmer | Hotel Villa Ruimzicht

Onderwerp: rapport inzake nieuwe logies aanbieders

Bijlagen: 16 1324  Definitieve rapportage - Marktruimte Doetinchem.pdf

 

 
Geachte heer den Dulk, 

Hierbij zoals besproken het rapport opgesteld door het onafhankelijke horeca advies bureau HTC Advies. 
Waar het rapport van BRO vooral toetst aan de ladder heeft dit rapport een andere vraagstelling:  

Wat zijn de bedrijfseconomische gevolgen voor de Doetinchemse hotel- en zalenverhuurmarkt en de 
middenstand van de gemeente Doetinchem bij de komst van een Van der Valk hotel met 104 kamers aan de 
Europaweg in Doetinchem? En in het verlengde daarvan wat als er ook nog een hotel met 80 long stay 
appartementen bijkomt? 

De gevolgen hiervan zijn beschreven in het bijgevoegde rapport marktruimte en gevolgen middenstand.  

Vooral aandacht vragen we voor de conclusie:  

Per saldo levert de komst van Van der Valk geen positieve bijdrage aan de Doetinchemse samenleving.  

Onze vraag aan politiek Doetinchem is dan ook; Waarom doen we dit? Van der Valk past niet in het profiel 
en kernwaarden zoals Achterhoek Toerisme dit formuleert, er is 365 dagen van het jaar wel een lege 
hotelkamer te vinden in de directe omgeving van Doetinchem, er zijn initiatieven van de bestaande 
hoteliers, inkoop is bij vd Valk centraal geregeld, (horeca in) het centrum heeft zwaar hieronder te lijden en 
toekomstige winst verdwijnt naar het westen van het land en zo kunnen we nog wel een aantal argumenten 
opwerpen.  

Zoals telefonisch besproken wil ik u graag attenderen op de vastgestelde structuurvisie 2035 mbt de 
beoogde plaats aan de Europaweg / Kilderseweg ( bij 1e afslag A18) die door het College is aangeboden aan 
vd Valk. De structuurvisie geeft aan geen bebouwing. wordt het dan een open lucht hotel?  

Als Hotelgroep Achterhoek Midden is ons standpunt denk ik helder; we zijn niet zozeer tegen extra 
hotelkamers maar willen graag het college en de gemeenteraad verzoeken een discussie op gang brengen 
waarop de raad hotel en horeca beleid vaststelt conform haar visie en de kernwaarden van de Achterhoek . 
Voor een levende stad is het van cruciaal belang dat verstrekkende keuzes als nieuwe bebouwing ver weg 
van het centrum doordacht en met juiste argumentatie worden gedaan. Slechts door goede interactie tussen 
mens en stad komt een plek tot leven. Versterk deze plekken in plaats van nieuwe te creëren! 

Graag ontvangen we voor 30-11 antwoord op deze brief mbt structuurvisie en stuurt u - zoals telefonisch 
afgesproken- het rapport van HRC tezamen met het BRO rapport op aan betrokkenen.  
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namens de Hoteliers Graafschap Midden; 

 

Mark Jansen Hotel De Kruisberg Doetinchem 

Anne-Marie Kaal Stadshotel de Graafschap Doetinchem 

Kees Hensen Hotel Villa Ruimzicht Doetinchem 

Jos Geerdink Hotel Ruimzicht Zeddam 

Elisabeth de van der Schueren Hotel de Gouden Karper Hummelo 

Ben Kaak Hotel de Roode Leeuw Terborg 

Bart Wijnands Havezathe Carpe Diem Vethuizen  

Liesbeth Bakker Hotel Bakker Vorden  


